
Interpelácia č. 2/2014   
 

 

1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

Mgr. Begala: 

Chcel by som vedieť akým režimom sa riadi výrub suchých stromov v parku a ako je 

naložené s drevom. 

 

Ing. Kolesár: 

Od 1. januára roku 2014 sa zmenil režim povoľovania výrubov v mestskom parku pri 

všetkých výruboch, to zn. aj pri výruboch suchých stromov, aj pri eventuálnom výrube, ak by 

tam bolo potrebné vyrúbať živý, resp. zdravý strom. Od 1. januára si totiž okresný úrad, odbor 

starostlivosti o životné prostredie vyhradil právomoc na povoľovanie akýchkoľvek výrubov 

v mestskom parku, preto všetky výruby, ktoré by chcelo mesto v parku realizovať, bude môcť 

realizovať až po súhlase okresného úradu, príslušného odboru starostlivosti o životné 

prostredie. Tie stromy, ktoré mesto malo označené zhruba tých 120 stromov okolo ktorých 

bolo aj veľa diskusii, či sú suché, či sú zdravé, či je potrebné ich vyrúbať alebo nie, či 

ohrozujú život alebo zdravie, resp. majetok alebo neohrozujú sú všetky v tomto režime, to zn. 

mesto má záujem, aby tieto stromy boli odstránené ale nemá rozhodovaciu právomoc pri 

odstraňovaní, preto každý takýto jednotlivý výrub požadujeme o vyjadrenie okresný úrad, 

príslušný odbor a čakáme za takýmto vyjadrením. Pokiaľ vyjadrenia budú kladné, v čo 

veríme, tak štandardným postupom za pomoci, buď technických služieb mesta Trebišov alebo 

mestského hospodárskeho strediska budú tieto stromy odstránené, drevo bude umiestnené 

v skladoch CO na Medickej ulici a bude na predaj k dispozícii komukoľvek. Dovoľte mi 

zopakovať na predaj a komukoľvek v cene 20 €/m
3
 tak, ako to štandardne bolo i doteraz. Aby 

sme predišli akýmkoľvek nedorozumeniam a akýmkoľvek skresleným informáciám, ktoré 

neinformovaní občania šíria po meste.  

 

Ing. Princík: 

20 € nie za m
3
 ale za prm (priestorový meter) predávame drevo v skladoch.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 

 

 

 


